
Referat styremøte 23.11.2023 

Tilstede: Anne-Mari Myrèn, Mette F. Ystrøm. Heidi Linnerud, Bettina Myrèn, Yvonne Haglund, 

Anne Lise Storkjørren og Camilla Rødland 

Frafall: Karianne Hasselgård-Sande 

 

72/23 Godkjenning av referat 

- OK 

73/23 Økonomi 

- God 

- 367 medlemmer 

74/23 Kurs 

- Det er kun blodsporkomiteen som har kommet med datoer for kurs.  

- Yvonne har purra på instruktørene på intern-sida på FB, men ingen konkrete 

tilbakemeldinger har kommet… 

- Yvonne legger inn et innlegg på internsida hvor hun skriver litt om forventningene til 

styret etter at instruktørene var så positive etter møtet vi hadde med dem. 

- Bør evalueringsskjemaene for kurs endres? Bør ordlyden der gjøres noe med, slik at vi 

får mere konkrete tilbakemeldinger fra kursdeltagere?  

- Heidi har sjekka litt ifht instruktørsamling. Det er flere aktuelle kursholdere, prisene 

varierer mellom 9-10 000,- og 22 000,- Styret tror at det pr nå kanskje ikke er aktuellt 

siden instruktørene er så passive… 

75/23 Evaluering foredrag 

- Foredraget ble dessverre ikke det vi hadde forventet, da det dreide seg mest om 

utstilling og hvordan stille hunden din og ikke noe om anatomi sånn som vi ble 

forespeilet. Foredragsholder har gitt tilbakemelding til Anne-Mari og beklaget at det 

ble som det ble. 

76/23 Juleavslutning 

- Avholdes på Speiderhuset 07.12.23 kl 18.00 

- Bettina lager arrangement på FB 

- Anne-Mari handler inn det vi trenger 

- Det serveres grøt og rød saft, samt klementiner og pepperkaker. 

- Det avholdes quiz som Anne-Mari har laget og loddsalg.  

- Til loddsalget selger vi årer, og premier har vi en del av fra Hundens dag. I tillegg hører 

Anne-Mari med Undrum og håper å få en fruktkurv et sted       Camilla hører med 

Interjakt om de vil gi en liten ting eller to       

- Anne-Mari, Anne Lise og Heidi møtes på Monserud kl 16.00 og tar med det som 

trengs derfra. 



- Camilla åpner huset og klargjør det som kan klargjøres kl 16.00 

77/23 Eventuellt 

- Lys monteres opp fredag 24.11.2023. Camilla legger ut info om dette og fordeling av 

treningsbanen på helger, mandag 27.11.2023 

- Anne-Mari hører med Håkon Østby om han kan merke vannkranene i kjelleren. 

- RIK-gruppa ønsker at vi rullerer på treningsdagene, så ikke det er de samme som blir 

berørt av kurs hver gang. Samtidig så er det sånn at de bruker hele banen stort sett  1 

dag hver helg. Styret vedtar at treningstidene blir sånn som de er pr i dag, da det blir 

altfor mye å holde styr på for styret å holde på med en sånn rullering. Gruppa har 

allerede fått flytta sin opprinnelige treningsdag fra fredag som de først fikk tildelt, til 

torsdag, da de ikke ville ha den dagen da de mener det er en familiedag. Styret la da 

om på treningstidene, og flytta bla miljøtrening til mandager for å frigjøre torsdagen 

slik at RIK-gruppa kunne ha banen til full disposisjon. 

- Da flere opplever at RIK-gruppa «beslaglegger» banen store deler av helgen, har 

styret bestemt at det nå blir en løsning med at en gruppe i klubben kan låse banen i 

max 4 timer pr dag, fordelt på følgende måte: 09.00-13.00 eller 13.00-17.00 

- Meningsmålingen ang plenklipping/treningsavgift viste at 10 stk ønsker å klippe plen, 

og 16 stk gjerne betaler treningsavgift. Det gjør at klubben nå innfører treningsavgift 

på 500,- pr år, og man kan gjestetrene for 50,- pr gang. Begge deler legges inn i 

vippsen. Dette betyr at styret må ta tilfeldige kontroller ifht om folk har betalt.  

 

Neste styremøte onsdag 24.01.2024 kl 18.00 

 

 

23.11.2023 

Camilla Rødland 


